
Referat af ASU møde d.14.2.24. 

Deltagende: Inge, Birgitte, Rikke, Werner, Marianne, Susanne og Louise. 

Mødet er afholdt som teamsmøde. 

• Birgitte har fået en henvendelse vedr. 10+ listen. Der er et medlem, som gerne vil 

stå for den, men forventer til gengæld at alle hunde, der skal stå på listen, er 

dødsmeldt i DKK, Hunderegister samt DBSK. ASU mener ikke, at det er opnåeligt 

og afviser derfor forslaget. Birgitte svarer medlemmet og Monica. 

 

• Kommende Bernerblad; der er indsendt reklame for kommende 

avlsbeskrivelsesarrangement, samt præsentation af de to kommende 

arrangementer. 

 

• Avlsbeskrivelsesarrangementet;  

Inge og Marianne besøger Joanna i slutningen af feb. ift. at afholde 

avlsbeskrivelsesarrangementet dér.  

Birgitte arbejder pt. på at indarbejde farvekoder i det dokument, der benyttes til 

avlsbeskrivelsen for at lette forståelsen af beskrivelsen. 

Arrangementet afholdes d.21.4.24.  

Tilmeldingen ligger på hundeweb. Der bliver reklameret i Bernerbladet, samt laves 

opslag til fb, som kan deles derfra. 

Der skal være min. 10 hunde, for at det økonomisk løber rundt. 

Vi fordeler opgaverne imellem os, når vi er tættere på datoen.  

 

• Årsberetning til kommende GF d.13.4.24.; Birgitte står for årsberetningen 

  

• Det næste Bernerblad er det ASU, som står for (frist for indsendelse d.1.5.24) 

Vi planlægger;  

En artikel omkring indrejseregler til de typiske ”ferielande”. (Inge) 

En artikel omkring den nuværende måde at vurdere HD/AD på. (Birgitte) 

En artikel som referer til en stor svensk undersøgelse vedr. fertilitet, hvor der er 

forskellige underkategorier. Det er universitetet i Uppsala, som har stået for den. 

(Birgitte) 

En artikel som sammenligner de gængse sundhedsforsikringer. (Susanne) 

 

• Avlseminar 2024; 

Skal ligge i oktober, evt. på Wilhelmsborg. 

Der planlægges samme format som sidst, med diverse workshops og efterfølgende 

mulighed for debat. I år ønskes der også en workshop vedr. en mentorordning. 

Marlene Birkebæk fra Golden Retrieverklubben har gode erfaringer og det 

planlægges at spørge hende.  

 

• KU; 

Vi har 8000 kr. liggende som er øremærket klubben, derudover er der ca.100.000 



kr. på sundhedskontoen, som man kan ligge oveni for at få yderligere data på ift. 

antal, genetik mm. Der ønskes undersøgelse af korsbånd og/ eller mavedrejning.  

 

• Blodprøvetagning ifb. med Strib-udstilling; 

Det var en succes, ca. 15 hunde fik taget blodprøve, som er sendt til Antagene. Den 

pågældende dyrlæge har tilbudt at træde til igen, hvis behovet er der.  

 

• Avlsmapper; 

Birgitte og Inge er i gang med at opdatere de tidligere avlsmapper. Tanken er, at de 

hunde, der deltager i avlsbeskrivelsesarrangementet får en kopi af avlsmapperne 

med i deres mappe som ekstra viden til det kommende avlsarbejde. Fremadrettet vil 

diplomet på avlsgodkendelse blive udleveret på dagen, da det vil spare portoen. 

 

Ref. Louise Christiansen 


